
  
 
 
 
INTERPELLATION (M) – Hur blir allmänspecialisterna fler av HC-slakten?   
Till ansvarigt regionråd Magnus Svensson (C).  
 
 
Under debatten avseende revideringen av hälsovalshandboken så har det sagts ifrån 
majoritetens sida flera gånger att det saknas 1 700 specialister i allmänmedicin i Sverige. Det 
är så klart ett problem i arbetet med att få på plats en långsiktigt hållbar hälso- och sjukvård 
för våra invånare. 
 
Det man kan fråga sig är ju dock hur det blir fler allmänspecialister av att majoriteten tillåter 
hälsocentralerna i länet att ha öppet då de önskar. Blir de fler av att ifall en hälsocentral 
enbart bemannas mellan 8-17 tisdagar-torsdagar, och det endast är då en allmänspecialist 
som kan handleda någon som genomför sin AT- respektive ST-tjänstgöring?  
 
Visst att det krävs redan idag att en del av en läkarstudents AT- eller ST-tjänstgöring ska 
genomföras på en hälsocentral, men hur intresserad tror egentligen majoriteten att de blir 
av att stanna i Gävleborg när möjligheten till handledning avsevärt försämras i och med 
deras beslut? 

  
Mina frågor till majoriteten blir därför; 

1. Hur blir det fler specialister i allmänmedicin i Gävleborg när kravet på öppettider tas bort på 
våra hälsocentraler? 
 

2. Har majoriteten för ambition att långsiktigt centralisera specialistsjukvården till våra sjukhus? 
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